

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

الاسم: د|مديحه محمد محمود سالمان

تاريخ الميلاد: 1961/3/20

جهة الميلاد: مصر - محافظه سوهاج

الديانة: مسلمه

الجنسية: مصريه

تاريخ التعيين: 1985/1/20

الحالة الاجتماعية: متزوجة

الوظيفة الحالية: مدرس بقسم علم النفس التربوي بكلية التربية بسوهاج

العنوان: سوهاج- شارع النيل- عمارة 3- شقه 14 (مدينة العرائس)

المؤهلات العلمية:

1. ليسانس في الآداب والتربية شعبة اللغة العربية بتقدير عام جيد جداً مع مرتبة الشرف كلية التربية بسوهاج جامعة أسيوط.
2. دبلوم خاصة في التربية كلية التربية بسوهاج - جامعة أسيوط عام 1986.
3. ماجستير في التربية تخصص (علم نفس تعليمي) بتقدير عام ممتاز 1990.
4. دكتوراه الفلسفة في التربية قسم علم النفس التربوي كلية التربية بسوهاج عام 1996.

الخبرات العلمية:

1. معيد بقسم علم النفس التربوي كلية التربية بسوهاج اعتباراً من 1985/1/20
2. مدرس مساعد بقسم علم النفس التربوي بكلية التربية اعتباراً من 1990/12/14
3. مدرس بقسم علم النفس التربوي بكلية التربية بسوهاج اعتباراً من 1996/5/21

Name: *Dr. Madiha Mohamed Mahmoud Salman*

Date of birth: *20/3/1961*

Location of birth: *Egypt - Sohag*

Religion: *Muslim*

Nationality: *Egyptian*

Date of appointment: *20/1/1985*

Social Status: *Married*

Current Position: *Lecturer of Educational Psychology in Sohag Faculty of Education.*

Address: *Sohag-Nile st.-3rd building-flat no.14 (Alarayes city)*

Scientific Qualifications:

1. Bachelor of Arts and Education, Arabic Language Department, with a Very Good estimation with honors, Faculty of Education-Assuit University.
2. Particular Diploma in Education, Sohag Faculty of Education-Assuit University in 1986.
3. M.A. Degree in Education (Educational Psychology) with an Excellent estimation in 1990.
4. PhD. in Education, Educational Psychology Department, Faculty of Education in Sohag in 1996.

Scientific Experiences:

1. Demonstrator of Educational Psychology in Sohag Faculty of Education since 20/1/1985
2. Assistant Lecturer of Educational Psychology in Sohag Faculty of Education since 4/12/1990
3. Lecturer of Educational Psychology in Sohag Faculty of Education since 21/5/1996

